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“45.231 Figueres amb Xavi Monfort” convida els figuerencs 

i les figuerenques a fer propostes per millorar la ciutat

L’Ajuntament aprova dues mocions d’Iniciativa per modi-

ficar la llei hipotecària i per garantir el secret de vot a les 

persones amb dificultats visuals

El 25 de febrer es va presentar al Soul Cafe de Figue-
res 45.231 Figueres amb Xavi Monfort, el grup de 

suport a la candidatura de Xavi Monfort a l’alcaldia de 
Figueres, a través de la web www.propostes.cat i del 
perfil de Facebook Propostes Figueres. Aquest grup s’ha 
marcat l’objectiu de recollir les propostes en positiu dels 

El Ple de l’Ajuntament de Figueres va aprovar en la sessió 
del mes de febrer dues mocions presentades per ICV. La 

primera, en la línia de donar suport a les diverses proposi-
cions de Llei contra el sobreendeutament familiar i personal 
presentades al Parlament de Catalunya. Es vol instar al Go-
vern central a que aprovi una modificació de la legislació 
hipotecària que inclogui la figura de la dació en pagament, 

tal com succeeix en altres països de la UE. I també en la línia 
d’oferir alternatives perquè les famílies afectades no hagin 
d’abandonar l’immoble. L’altra moció aprovada vol establir 
el procediment adequat perquè es garanteixi el secret del 
vot a les persones amb discapacitat visual en les properes 
eleccions municipals del 22 de maig del 2011, similar al ja 
previst per a la resta de processos electorals.

figuerencs per conèixer com és la ciutat que imaginen, les 
necessitats de cada barri i el carrer que volen per viure-hi. 
Els principals temes que vol portar a debat el grup de suport 
tindran com a base la participació ciutadana en les decisions 
que pren el govern municipal, la justícia social en moments 
de crisi econòmica, la seguretat i la convivència, i la diversifi-
cació econòmica com a font de riquesa. En Xavi va refermar 
el compromís d’ICV per impulsar noves fonts de riquesa 
per a la ciutat: “L’aposta per les energies renovables 
i l’eficiència energètica s’ha de consolidar amb un 
parc tecnològic potent, i amb una universitat de 
les energies renovables que tingui recorregut per 
créixer, amb el suport de les administracions, però 
també dels figuerencs”. També va remarcar que no es 
pot deixar de banda el comerç i el turisme, que segueixen 
sent les principals fonts de riquesa de la Figueres d’avui.

Entrevista a Richard Elelman. 
Regidor d’ICV a l’Ajuntament de Figueres

“45.231 Figueres amb Xavi Monfort” 
convida els figuerencs i les 
figuerenques a fer propostes per 
millorar la ciutat.



Quins han estat els grans projectes que s’han des-
envolupat en aquests 4 anys des de l’àrea de Medi 
Ambient i Qualitat Ambiental?

La intenció en Medi Ambient i Qualitat Ambiental ha sigut 
molt clara des del principi, crear tres àrees molt potents: 

energies renovables i eficiència energètica, transport sos-
tenible i la gestió de l’aigua. S’han fet avenços molt impor-
tants, però per primera vegada en la història de Figueres, 
a més de millorar en molts aspectes, la ciutat ha pres una 
posició d’avantguarda a nivell Europeu. Fins fa 4 anys, Medi 
Ambient era només parcs, jardins i animalons. Avui també és 
energies renovables i Figueres és la primera ciutat catalana 
que va posar en servei un autobús elèctric i la primera que 
va signar el Pacte dels Alcaldes a la província. A més, hem 
guanyat el premi per al millor treball sobre el canvi climàtic 
a nivell provincial, i tenim l’honor de ser la primera ciutat de 
Catalunya convidada a parlar al Parlament Europeu sobre 
canvi climàtic. Hem iniciat el projecte d’universitat sobre 
energies renovables, i també el projecte del Parc Tecnològic 
(Comunitat d’Innovació i Desenvolupament Mediambiental), 
amb el que hem convençut dues multinacionals de primer 
nivell, Phillips i General Electric, perquè vinguin a treballar 
amb nosaltres. I hem demostrat que som capaços de tre-
ballar amb tots els sectors. Pel que fa a Qualitat Ambien-
tal hem establert una base de treball perquè l’efectivitat de 
l’administració ambiental millori significativament.

I tot això què suposa per a Figueres? 

Hem projectat cap a fora una imatge molt potent de Fi-
gueres: som un dels ponents principals de les Energy 

Cities i hem representat Espanya en el Congrés de Govern 
Local d’Europa. La revolució que hem creat tindrà conti-
nuïtat pèrque hem buscat el consens no només dels partits 
sinó també del sector productiu. Per primera vegada s’ha 
creat la Xarxa Mediambiental de l’Àrea Urbana de Figueres, 
que també és membre de l’Energy Cities, i ens trobem en 
una situació envejable... i tot això serà molt important a l’hora 
de consolidar tant la universitat com el Parc Tecnològic.

Amb quin dels projectes et sents més identificat? 

Sens dubte, amb la universitat i amb el Parc Tecnològic, 
perquè combinen dos elements molt importants per al 

futur de Figueres: l’eficiència energètica i l’ús de les ener-
gies renovables. I això suposarà crear a mig termini un focus 
econòmic que generarà riquesa i llocs de treball. Tindrem 
un laboratori de primera línia per a desenvolupar projectes 
sobre energies renovables i eficiència energètica. 

Amb quins altres projectes s’identificarà el ciutadà? 

Els veïns ja poden començar a posar plaques solars i po-
den llogar els seus teulats, això suposa generar ener-

gies renovables i alhora obtenir un rèdit econòmic. Això sí, 
encara cal un pas més i modificar la normativa i millorar el 
sistema de bonificacions. És essencial per al futur. Els ciu-
tadans veuran que, en 10-15 anys, Figueres serà una ciu-
tat realment sostenible: una ciutat més neta i més sana, i 
evidentment més rica. Haurem complert amb el Pacte dels 
Alcaldes, que suposa reduir un 20% els nivells de CO2, 
situar en un 20% l’ús d’energies renovables i millorar un 
20% l’eficiència energètica, i això suposarà un estalvi molt 
important en les despeses municipals.

Com veus en Xavi Monfort com a candidat d’Iniciativa?

El veig com el tipus de persona que tothom vol que entri en 
la política. Té les tres condicions que tot polític hauria de 

tenir: és jove i amb molta energia i això és important; té idees 
noves, i aquesta és una de les raons per les que crec que a 
nivell local el relleu dels polítics ha de ser freqüent, i en Xavi 
representa aquest relleu; i finalment té les ganes. A nivell 
local, la persona és més important que el partit, i com he fet 
jo, també crec que en Xavi pot treballar molt per la ciutat.

Durant la campanya de les eleccions de l’any 2007 vas 
portar l’autobús elèctric a Figueres, creus que serà pos-
sible que algun dia tots els autobusos siguin elèctrics? 

A nivell urbà s’incorporaran autobusos elèctrics o 
d’hidrògen, crec que hem demostrat que hem fet un 

pas molt valent i demostrar que és viable. L’autobús porta ja 
més de dos anys a Figueres, i a diferència d’altres autobusos 
que s’han incorporat a la flota, l’elèctric és molt més fiable. A 
banda d’interessos partidistes, les valoracions dels tècnics 
són molt positives. Encara estem esperant un segon auto-
bús elèctric, però com passa a totes les administracions, 
s’ha alentit molt, i això és el més frustrant per a un polític.

Fa un any vas assumir la regidoria de cultura, què 
has pogut fer en aquesta àrea en tan poc temps? 

La vaig assumir per una raó bàsica: no hi havia cua de 
regidors per tenir la cartera de Cultura i no hi havia pres-

supost. La vaig agafar amb la idea d’equilibrar aquesta 
àrea, però no li deixaré excessives llicències al meu suc-
cessor, ja que haurà de mantenir les normes de rigidesa 
que hem impulsat. No vaig entrar a Cultura amb la intenció 
de destrossar el que va fer el meu predecessor i he vol-
gut continuar amb l’Àgora, l’Ingràvid i altres projectes ini-
ciats anteriorment. En canvi, l’Aula Municipal de Teatre no 
funcionava, tenia pocs alumnes i l’actual Escola de Teatre 
Eduard Bartrolí té 280 alumnes, molts d’ells de forma gra-
tuïta. Hem començat iniciant alumnes joves per crear una 
nova fornada d’actors i de públic, amb la col·laboració del 
Casino Menestral i de La Cate i l’Institut Alexandre Deulo-
feu. I amb l’acord signat a mitjans de febrer, aviat obrirem 
la primera escola de teatre en català a Perpinyà. L’aposta 
pel teatre és clara, començant amb el nomenament d’un 
director del Teatre El Jardí. 

Què valoraran més, els ciutadans, de la teva feina? 

Que he treballat per la ciutat, moltes hores al dia. Alguns 
figuerencs valoraran l’autobús elèctric; altres, el Figueres 

Conference o la Memòria Democràtica amb les celebracions 
del 39, amb el suport total dels altres partits, i el sector pri-
vat em valorarà pel Parc Tecnològic (CODIM) i la universitat.

Imagino que la meva ciutat tornarà a ser bressol d’idees 
i d’oportunitats algun dia. I m’ho crec. Perquè veig que a 

Figueres es mouen molts joules lliurement. Al nostre voltant 
passen coses que se’ns escapen a la vista, sobretot un di-
lluns! i encara més tractant-se d’actes institucionals. Però 
el 21 de febrer calia estar atents a uns fets de gran volada. 
Ha començat a rodar el CODIM, la Comunitat de Desen-
volupament i Innovació Mediambiental, el Parc Tecnològic 
del Manol. És el primer joule que dóna forma institucional al 
projecte més important de la ciutat en els últims anys, i que 
compta amb una reconeguda base institucional que l’haurà 
d’impulsar: l’Ajuntament de Figueres, la Xarxa Mediambien-
tal de l’Àrea Urbana de Figueres, el Consell Comarcal de 
l’Alt Empordà, la Federació Altempordanesa d’Empresaris, 
el Cercle Euram Empordà, la Cambra de Comerç de Girona 
i el Centre Tecnològic Leitat. 
Aquest és un projecte que pot arribar a ser un dels pilars que 
sustentaran la viabilitat futura de Figueres davant la competi-
tivitat que ens ve imposant l’economia global. Però de color 
verd. Amb l’oportunitat, única, d’apostar decididament per 
les energies renovables i per l’eficiència energètica. Però 
també amb l’oportunitat d’aprofitar els feixos d’innovació i 
coneixement que poden arribar a cobrir Figueres i les perso-
nes que hi vivim. I per fi pujarem al carro de la sostenibilitat 
energètica. I qui sap si arribarem a estirar-lo, potser. Aques-
ta mateixa competitivitat global és la que ens ha portat a 
la situació de crisi financera que estem patint, i que segur 
que alentirà el ritme d’implantació física del CODIM. Un cop 
prengui forma (primer ha de prendre forma jurídica) el CO-
DIM no només durà gent forana altament qualificada i amb 
un poder adquisitiu per damunt de la mitjana. També durà 
la necessitat de serveis i béns que suposaran una alenada 
d’aire fresc a l’economia local i comarcal; i de retruc afavorirà 
la (llargament invocada) desestacionalització del sector turís-
tic. Però això només es notarà de debó quan el Parc Tecnolò-
gic sigui plenament operatiu i amb un bon nivell d’ocupació. 
L’esforç cal fer-lo ara, i consolidar-ne els fonaments. La trans-
formació del teixit industrial de la ciutat ho requereix, però no 
podem obviar que la finalitat és la sostenibilitat. I per això in-
sistirem amb què la seva implantació sigui respectuosa amb 
els valors naturals del riu Manol. El CODIM també haurà de 
saber crear valor aprofitant els recursos que té a prop: perso-
nes, coneixements, béns i serveis. Llarga vida a aquest primer 
joule! Curiosament, el polític que va saber escoltar (i també 
incorporar al programa electoral de fa 4 anys) als “il·luminats” 
que van proposar aquesta idea, va ser un anglès, Richard 
Elelman, d’Iniciativa per Catalunya Verds. 

Xavi Monfort

ENTREVISTA   A   RICHARD   ELELMAN El  primer  "joule" (j)
per la transformació de FigueresPer primera vegada en la història de 

Figueres, a més de millorar en molts 
aspectes, la ciutat ha pres una posi-
ció d’avantguarda a nivell Europeu. 



Quins han estat els grans projectes que s’han des-
envolupat en aquests 4 anys des de l’àrea de Medi 
Ambient i Qualitat Ambiental?

La intenció en Medi Ambient i Qualitat Ambiental ha sigut 
molt clara des del principi, crear tres àrees molt potents: 

energies renovables i eficiència energètica, transport sos-
tenible i la gestió de l’aigua. S’han fet avenços molt impor-
tants, però per primera vegada en la història de Figueres, 
a més de millorar en molts aspectes, la ciutat ha pres una 
posició d’avantguarda a nivell Europeu. Fins fa 4 anys, Medi 
Ambient era només parcs, jardins i animalons. Avui també és 
energies renovables i Figueres és la primera ciutat catalana 
que va posar en servei un autobús elèctric i la primera que 
va signar el Pacte dels Alcaldes a la província. A més, hem 
guanyat el premi per al millor treball sobre el canvi climàtic 
a nivell provincial, i tenim l’honor de ser la primera ciutat de 
Catalunya convidada a parlar al Parlament Europeu sobre 
canvi climàtic. Hem iniciat el projecte d’universitat sobre 
energies renovables, i també el projecte del Parc Tecnològic 
(Comunitat d’Innovació i Desenvolupament Mediambiental), 
amb el que hem convençut dues multinacionals de primer 
nivell, Phillips i General Electric, perquè vinguin a treballar 
amb nosaltres. I hem demostrat que som capaços de tre-
ballar amb tots els sectors. Pel que fa a Qualitat Ambien-
tal hem establert una base de treball perquè l’efectivitat de 
l’administració ambiental millori significativament.

I tot això què suposa per a Figueres? 

Hem projectat cap a fora una imatge molt potent de Fi-
gueres: som un dels ponents principals de les Energy 

Cities i hem representat Espanya en el Congrés de Govern 
Local d’Europa. La revolució que hem creat tindrà conti-
nuïtat pèrque hem buscat el consens no només dels partits 
sinó també del sector productiu. Per primera vegada s’ha 
creat la Xarxa Mediambiental de l’Àrea Urbana de Figueres, 
que també és membre de l’Energy Cities, i ens trobem en 
una situació envejable... i tot això serà molt important a l’hora 
de consolidar tant la universitat com el Parc Tecnològic.

Amb quin dels projectes et sents més identificat? 

Sens dubte, amb la universitat i amb el Parc Tecnològic, 
perquè combinen dos elements molt importants per al 

futur de Figueres: l’eficiència energètica i l’ús de les ener-
gies renovables. I això suposarà crear a mig termini un focus 
econòmic que generarà riquesa i llocs de treball. Tindrem 
un laboratori de primera línia per a desenvolupar projectes 
sobre energies renovables i eficiència energètica. 

Amb quins altres projectes s’identificarà el ciutadà? 

Els veïns ja poden començar a posar plaques solars i po-
den llogar els seus teulats, això suposa generar ener-

gies renovables i alhora obtenir un rèdit econòmic. Això sí, 
encara cal un pas més i modificar la normativa i millorar el 
sistema de bonificacions. És essencial per al futur. Els ciu-
tadans veuran que, en 10-15 anys, Figueres serà una ciu-
tat realment sostenible: una ciutat més neta i més sana, i 
evidentment més rica. Haurem complert amb el Pacte dels 
Alcaldes, que suposa reduir un 20% els nivells de CO2, 
situar en un 20% l’ús d’energies renovables i millorar un 
20% l’eficiència energètica, i això suposarà un estalvi molt 
important en les despeses municipals.

Com veus en Xavi Monfort com a candidat d’Iniciativa?

El veig com el tipus de persona que tothom vol que entri en 
la política. Té les tres condicions que tot polític hauria de 

tenir: és jove i amb molta energia i això és important; té idees 
noves, i aquesta és una de les raons per les que crec que a 
nivell local el relleu dels polítics ha de ser freqüent, i en Xavi 
representa aquest relleu; i finalment té les ganes. A nivell 
local, la persona és més important que el partit, i com he fet 
jo, també crec que en Xavi pot treballar molt per la ciutat.

Durant la campanya de les eleccions de l’any 2007 vas 
portar l’autobús elèctric a Figueres, creus que serà pos-
sible que algun dia tots els autobusos siguin elèctrics? 

A nivell urbà s’incorporaran autobusos elèctrics o 
d’hidrògen, crec que hem demostrat que hem fet un 

pas molt valent i demostrar que és viable. L’autobús porta ja 
més de dos anys a Figueres, i a diferència d’altres autobusos 
que s’han incorporat a la flota, l’elèctric és molt més fiable. A 
banda d’interessos partidistes, les valoracions dels tècnics 
són molt positives. Encara estem esperant un segon auto-
bús elèctric, però com passa a totes les administracions, 
s’ha alentit molt, i això és el més frustrant per a un polític.

Fa un any vas assumir la regidoria de cultura, què 
has pogut fer en aquesta àrea en tan poc temps? 

La vaig assumir per una raó bàsica: no hi havia cua de 
regidors per tenir la cartera de Cultura i no hi havia pres-

supost. La vaig agafar amb la idea d’equilibrar aquesta 
àrea, però no li deixaré excessives llicències al meu suc-
cessor, ja que haurà de mantenir les normes de rigidesa 
que hem impulsat. No vaig entrar a Cultura amb la intenció 
de destrossar el que va fer el meu predecessor i he vol-
gut continuar amb l’Àgora, l’Ingràvid i altres projectes ini-
ciats anteriorment. En canvi, l’Aula Municipal de Teatre no 
funcionava, tenia pocs alumnes i l’actual Escola de Teatre 
Eduard Bartrolí té 280 alumnes, molts d’ells de forma gra-
tuïta. Hem començat iniciant alumnes joves per crear una 
nova fornada d’actors i de públic, amb la col·laboració del 
Casino Menestral i de La Cate i l’Institut Alexandre Deulo-
feu. I amb l’acord signat a mitjans de febrer, aviat obrirem 
la primera escola de teatre en català a Perpinyà. L’aposta 
pel teatre és clara, començant amb el nomenament d’un 
director del Teatre El Jardí. 

Què valoraran més, els ciutadans, de la teva feina? 

Que he treballat per la ciutat, moltes hores al dia. Alguns 
figuerencs valoraran l’autobús elèctric; altres, el Figueres 

Conference o la Memòria Democràtica amb les celebracions 
del 39, amb el suport total dels altres partits, i el sector pri-
vat em valorarà pel Parc Tecnològic (CODIM) i la universitat.

Imagino que la meva ciutat tornarà a ser bressol d’idees 
i d’oportunitats algun dia. I m’ho crec. Perquè veig que a 

Figueres es mouen molts joules lliurement. Al nostre voltant 
passen coses que se’ns escapen a la vista, sobretot un di-
lluns! i encara més tractant-se d’actes institucionals. Però 
el 21 de febrer calia estar atents a uns fets de gran volada. 
Ha començat a rodar el CODIM, la Comunitat de Desen-
volupament i Innovació Mediambiental, el Parc Tecnològic 
del Manol. És el primer joule que dóna forma institucional al 
projecte més important de la ciutat en els últims anys, i que 
compta amb una reconeguda base institucional que l’haurà 
d’impulsar: l’Ajuntament de Figueres, la Xarxa Mediambien-
tal de l’Àrea Urbana de Figueres, el Consell Comarcal de 
l’Alt Empordà, la Federació Altempordanesa d’Empresaris, 
el Cercle Euram Empordà, la Cambra de Comerç de Girona 
i el Centre Tecnològic Leitat. 
Aquest és un projecte que pot arribar a ser un dels pilars que 
sustentaran la viabilitat futura de Figueres davant la competi-
tivitat que ens ve imposant l’economia global. Però de color 
verd. Amb l’oportunitat, única, d’apostar decididament per 
les energies renovables i per l’eficiència energètica. Però 
també amb l’oportunitat d’aprofitar els feixos d’innovació i 
coneixement que poden arribar a cobrir Figueres i les perso-
nes que hi vivim. I per fi pujarem al carro de la sostenibilitat 
energètica. I qui sap si arribarem a estirar-lo, potser. Aques-
ta mateixa competitivitat global és la que ens ha portat a 
la situació de crisi financera que estem patint, i que segur 
que alentirà el ritme d’implantació física del CODIM. Un cop 
prengui forma (primer ha de prendre forma jurídica) el CO-
DIM no només durà gent forana altament qualificada i amb 
un poder adquisitiu per damunt de la mitjana. També durà 
la necessitat de serveis i béns que suposaran una alenada 
d’aire fresc a l’economia local i comarcal; i de retruc afavorirà 
la (llargament invocada) desestacionalització del sector turís-
tic. Però això només es notarà de debó quan el Parc Tecnolò-
gic sigui plenament operatiu i amb un bon nivell d’ocupació. 
L’esforç cal fer-lo ara, i consolidar-ne els fonaments. La trans-
formació del teixit industrial de la ciutat ho requereix, però no 
podem obviar que la finalitat és la sostenibilitat. I per això in-
sistirem amb què la seva implantació sigui respectuosa amb 
els valors naturals del riu Manol. El CODIM també haurà de 
saber crear valor aprofitant els recursos que té a prop: perso-
nes, coneixements, béns i serveis. Llarga vida a aquest primer 
joule! Curiosament, el polític que va saber escoltar (i també 
incorporar al programa electoral de fa 4 anys) als “il·luminats” 
que van proposar aquesta idea, va ser un anglès, Richard 
Elelman, d’Iniciativa per Catalunya Verds. 

Xavi Monfort

ENTREVISTA   A   RICHARD   ELELMAN El  primer  "joule" (j)
per la transformació de FigueresPer primera vegada en la història de 

Figueres, a més de millorar en molts 
aspectes, la ciutat ha pres una posi-
ció d’avantguarda a nivell Europeu. 
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“45.231 Figueres amb Xavi Monfort” convida els figuerencs 

i les figuerenques a fer propostes per millorar la ciutat

L’Ajuntament aprova dues mocions d’Iniciativa per modi-

ficar la llei hipotecària i per garantir el secret de vot a les 

persones amb dificultats visuals

El 25 de febrer es va presentar al Soul Cafe de Figue-
res 45.231 Figueres amb Xavi Monfort, el grup de 

suport a la candidatura de Xavi Monfort a l’alcaldia de 
Figueres, a través de la web www.propostes.cat i del 
perfil de Facebook Propostes Figueres. Aquest grup s’ha 
marcat l’objectiu de recollir les propostes en positiu dels 

El Ple de l’Ajuntament de Figueres va aprovar en la sessió 
del mes de febrer dues mocions presentades per ICV. La 

primera, en la línia de donar suport a les diverses proposi-
cions de Llei contra el sobreendeutament familiar i personal 
presentades al Parlament de Catalunya. Es vol instar al Go-
vern central a que aprovi una modificació de la legislació 
hipotecària que inclogui la figura de la dació en pagament, 

tal com succeeix en altres països de la UE. I també en la línia 
d’oferir alternatives perquè les famílies afectades no hagin 
d’abandonar l’immoble. L’altra moció aprovada vol establir 
el procediment adequat perquè es garanteixi el secret del 
vot a les persones amb discapacitat visual en les properes 
eleccions municipals del 22 de maig del 2011, similar al ja 
previst per a la resta de processos electorals.

figuerencs per conèixer com és la ciutat que imaginen, les 
necessitats de cada barri i el carrer que volen per viure-hi. 
Els principals temes que vol portar a debat el grup de suport 
tindran com a base la participació ciutadana en les decisions 
que pren el govern municipal, la justícia social en moments 
de crisi econòmica, la seguretat i la convivència, i la diversifi-
cació econòmica com a font de riquesa. En Xavi va refermar 
el compromís d’ICV per impulsar noves fonts de riquesa 
per a la ciutat: “L’aposta per les energies renovables 
i l’eficiència energètica s’ha de consolidar amb un 
parc tecnològic potent, i amb una universitat de 
les energies renovables que tingui recorregut per 
créixer, amb el suport de les administracions, però 
també dels figuerencs”. També va remarcar que no es 
pot deixar de banda el comerç i el turisme, que segueixen 
sent les principals fonts de riquesa de la Figueres d’avui.

Entrevista a Richard Elelman. 
Regidor d’ICV a l’Ajuntament de Figueres

“45.231 Figueres amb Xavi Monfort” 
convida els figuerencs i les 
figuerenques a fer propostes per 
millorar la ciutat.
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